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Dyrektor Przedszkola „Słoneczko" we Włoszakowicach, w związku z otrzymywaną 
co miesiąc dotacją, która jest niewystarczająca i finansowo niska, ponownie zwraca się 
z uprzejmą prośbą do Pana Wójta i Rady Gminy Włoszakowice o dofinansowanie 
działalności placówki służącej szerokiej społeczności Włoszakowic. 

Nawiązując do pisma BO.4424.1.10.2020 z dnia 26 października 2020 roku, doceniam 
ukłon Pana Wójta w stronę przedsiębiorców polegający na zwolnieniu od podatku od 
nieruchomości za okres kwiecień, maj i czerwiec 2020 roku, jak również realizację obietnicy 
w kwestii położenia asfaltowej nawierzchni na drodze dojazdowej między innymi do naszego 
przedszkola. Niestety powyższe działania, jak najbardziej potrzebne społeczności 
Włoszakowic nie pomagają nam utrzymać się, jako przedsiębiorcom. Bardzo chcemy być 
częścią tej rodziny - rodziny przedsiębiorców zasilających konto gminy Włoszakowice 
w postaci płaconych podatków. Schemat jednak jest prosty; im większy zysk, tym większe 
kwoty zasilające budżet gminy. Niestety, w naszym przypadku odnotowujemy permanentne 
straty i od dawna już jesteśmy u kresu możliwości. 

Chcemy rozwijać się, poszerzać ofertę przedszkola i zwiększać liczbę miejsc, niestety 
sami nie damy rady. Nie jesteśmy dla nikogo zagrożeniem i konkurencją. Młodych rodzin we 
Włoszakowicach przybywa, przybywają również dzieci, które powinny korzystać z placówek 
w naszej gminie. Wspólnie możemy zapobiec wybieraniu przez rodziców przedszkoli poza 
grnjną, tych tańszych, ponieważ inne niepubliczne placówki są wyżej dofinansowywane przez 
samorządy. 

Szanowny panie Wójcie i Rado Gminy Włoszakowice proszę usłyszeć nasz głos 
wołający o pomoc i poczynić chociaż mały, pierwszy krok w kwestii dofinansowania 
działalności przedszkola „Słoneczk~CEDYREKTOR DYREKTOR 
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